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Evaluering af Kulturnat 2024 

Bjørn, Jyderup løbe og motionsklub: Hyggeligt arrangement. Desværre ikke så mange besøgende, men dem 

der var hyggede sig. Bussen holdt pause der, så dem der ventede kom forbi. Ærgerligt, at der ikke kom 

flere. Man skal ikke lade sig slå ud af, at der ikke var så mange. 

Ruth Hansen, Ældresagen og Folkekirkens nødhjælps butik: Kørte med rickshaw. Musikerne blæste væk  

vejret var dårligt. Centrum af byen var ikke med. Vi manglede butikkerne. Kan vi i fremtiden ligge 

Kulturnatten sidst i april?  

Henrik, Jyderup badminton: Var i hallen med meget aktivitet. Fik netværket med de andre i hallen. Meget 

liv i hallen. Tidspunktet skal måske justeres. Første gang mp ikke tælles som nederlag. Der er potentiale.  

Heidi, Jyderup Svømmeklub og hal: Der var heller ikke så mange besøgende, men havde en fest sammen. 

Lagde opslag op i løbet af aftenen. Mange troede at byfest og kulturnat var det samme. Skal der betales for 

annoncer på Facebook? Byfestskiltene kom op samtidig, så det gav forvirring.  

Charlotte, Jyderup Gymnastik: Fantastisk arrangement. Super at man kunne købe mad i hallen.  

Benedicte, Røde kors: Fantastisk arrangement. Havde besøg af opkøbere. Har hygget sig med de frivillige. 

Heller ikke særlig mange.  

Claus, Jyderups fremtid: Var nabo til infoteltet, og ingen manglede info. Er kulturnatten for at vise byen 

eller foreningerne frem? Man skal arbejde videre, men måske en anden form? Der var ingen på hovedgaden 

og vejret var heller ikke med os. Der kan måske slibes kanter og laves tilretninger. Hvad var målet?  

Per, Spejderne: Ligger også i udkanten. Der var tomt i byen. Der var ikke mange besøgende, men de kom 

ved 18-19 tiden. Der var ca. 40 besøgende. Der var bål og der blev lavet pandekager, snobrød og 

skumfiduser. Spejderne kunne have taget mange flere ind. Spejder manglede frivillige fordi de frivillige 

arbejder i institutionerne. De fik 3 nye spejder.  

Kirsten, Jyderup Hallen: Jyderup havde kun rollen at være åben og tilgængelig. Der blev lavet mad. 

Foreningerne var godt tilfredse. Der blev netværket på tværs. Hallen havde fordel af at skolen lå lige ved 

siden af. Det var med til at trække flere folk ind.  

Jyderup skole: Stor succes, men det tyndede ud ved 20-tiden. Manglede ikke besøgende. Alle klasser havde 

lavet noget, og alle forældre var forbi. Skolen er meget begejstret. Kunne man lave noget ”tværfagligt” på 

skolen. Hvordan kan vi bruge skolen som katalysator? Kan man definere en tidsramme? Der blev 

reklameret via Aula og Facebook.  

Preben: Stilauget skriver at aktiviteterne er for spredte. Galaxen havde 48, der kom forbi til åbent hus. 

Galaxen vil gerne være med igen. Naturpark Åmosen havde meget få besøgende og Gym4you havde ingen 

besøgende. Biblioteket var der god stemning ved Kulturgruppens arrangement. Kirken havde en god 

oplevelse med besøg i tårnet. Til aften sang var der omkring 20 besøgende. VAK havde en rigtig fin 

oplevelse – de havde mellem 40-50 besøgende. VAK kan byde ind med interessante events de kommende 

år. Skovlyst havde omkring 125 besøgende. Falck have mange besøgende. 

Det er for tæt på byfesten.  

 



Side 2 

Rikke, Lokalforum: Formålet var at jyderupperne skulle komme ud i foreningerne. Jyderup skulle ud og 

snuse i foreningerne. Vi ville gerne have Jyderupperne ud i foreninger i stedet for at samle det hele i 

Jyderup. Unge skulle kunne komme ud i foreningerne – uden det var ”akavet”. Vi skal måske finde nye 

måder at komme ud på. Vi prøvede at snyde ”algoritmerne”. Preben sendte mail ud. Vi skal være bedre til 

at dele og like hinandens opslag.  

Kasper, Lokalforum: Der er blevet postet og reklameret i omkring liggende byer. Der er postet rigtig meget 

på Facebook, men der bliver ikke liket og delt nok, så det drukner.  

Bjørn: Skal vi finde en god måde at samle det på. Området er for stort – vi skal have et mindre område.  

Birte: Kan der være noget i at børnefamilier bruger fredag til hygge.  

Marthine, fodbold: Kan det ligge tidligere på året? På grund af lys og vejret og byfest.  

Kirsten: Kan der laves opslag andre steder end Facebook? Altså fysiske opslag. Vi har gået rundt med flyers 

og hængt op i butikker.  

Rikke: Vi skulle være sammen om annoncering og mobilitet. Annonce i avisen koster kr. 15.000, så det var 

for dyrt.  

Birgitte: Skal man lave en fællesopstart næste gang – med åbning? Sådan lidt højtideligt.  

Skolen: Kan det være en form for klippekort eller skattejagt?  

Ruth_: Der var mange arrangementer samtidig, så der var meget rift om de frivillige. Læg det tidligere på 

året.  

Per, Hallen: Det er ligegyldigt hvilken tid på året. Der er altid rift om datoerne.  

Gert: Skal der findes en anden måde at kommunikeres på?  

Beslutning om Kulturnat 2025 

Der skal også være Kulturnat i 2025.  

Hvem vil være med i styregruppe: Marthine, Bjørn, Preben, Kasper Oversø, Charlotte (gymnastik), Katarina 

(rulleskøjter), Heidi (skolen) og (Birgitte) 

Præsentation af årshjul, kalender mv. v/Preben 

www.jyderup.dk – er byens hjemmeside.  

Det første man møder er en kalender. Her kan man se alle arrangementer i byen – eller i hvert fald dem, der 

er meldt ind. Preben gennemgår hvordan kalenderen fungerer.  

 

Leise: Kan man få Holbæk kommune med til at udbrede budskabet via mail? Rikke undersøger.  

 

På jyderup.dk ligger også en foreningsside. Det er zoneopdelt og man kan klikke ind på hvert enkelt sted.  

 

Vi opfordrer til at alle bruger kalenderen og sender input til Preben. Ligeledes bedes alle sende jyderup.dk i 

nyhedsmail osv.  

Jeres punkter 

Næste foreningsmøde bliver meldt ud, når vi kender datoen.    

http://www.jyderup.dk/

